

《单词百科:antistress是什么意思?antistress怎么发音?antistress的解释和用法》

英语单词antistress是什么意思?antistress怎么读?antistress怎么发音?简答网为您整理了antistress的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



antistress怎么读

antistress的读音: ['ænt stres]

antistress的意思

1、[医]甲戊炔醇;

antistress的双语例句

1、Ingredient: Golden lotus oil is antistress, relief the exhaustion and balancing your mind.

成分: 其作用是提高反应力, 减轻精疲力竭和平衡大脑.

2、Study on Antistress Properties of Rhodiola Capsule in Mice

红景天胶囊对小鼠抗应激作用的实验研究

3、Judgement index and measurable methods for the antistress of vitamin C in the poultry;

Vc在家禽抗应激作用研究的衡量指标及其测试手段和方法 ;

4、Conclusion: Gegen compound can enhance the antistress ability of posttraumatic stress disorder in rats.

结论 : 葛根复方制剂可增强创伤应激状态大鼠的抗应激能力。

5、A study of the immunological function and antistress of Forsythia Suspensa leaves tea on mice is conducted.

研究了连翘叶茶对小鼠非特异性免疫及应激作用的影响。

6、AIM: To explore the antistress effect of Morinda officinalis (Chinese medicine" Bajitian") oligosaccharides (MW-97) in mice.

目的 : 探讨巴戟天寡糖 (MW-97) 对鼠的抗应激效应。

7、AIM: To observe the changes of increase of body mass in the chronic unpredictable mild stress environment between rats participated in the activities and those do not, and probe into the antistress role of exercise.

目的 : 观察参与运动的大鼠在慢性不可预知应激环境中与不参与运动的大鼠体质量增长的变化 , 探讨运动抗应激的作用。

8、Compound acidifier A1 and A2 were synthetically superior to Acid Lac, and A2 was more remarkable. The compound acidifier (s) can mitigate the heat stress of layers, and can be applied as an effective antistress-additive.

复合酸化剂能缓解夏季产蛋鸡的热应激 , 可以作为抗应激添加剂应用。A1、A2抗热应激的效果总体上优于乳酸宝 , A2尤为明显。

以上是简答网为您整理的antistress怎么读的相关信息 , 希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于antistress的

用法、antistress的释义、antistr

ess的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/antistress>

